
 

                                                    
 

 

 

 

Oversendelsesbrev søknad om tillatelse akvakultur 

Det søkes om tillatelse til å ha laks i anlegget. Vi har fra tidligere tillatelse til rognkjeks og 

torsk. Vi baserer søknaden på samme utslippstillatelse som allerede foreligger. 

 

Mørkvedbukta AS har produsert rognkjeks til bekjempelse av lakselus perioden 2015-2021. 

Fra 2020 og fram til nå er produksjonen gått helt over til settefisk til torskenæringen. 

Det har helt siden oppstart vært et sterkt fokus på fiskevelferd. Det er i den forbindelse 

utviklet og bygget nye systemer for rensing av sjøvann slik at fisken får så godt desinfisert 

vann som mulig.  

Mørkvedbukta AS er i dag 9 faste ansatte og 2 ekstravakter fra Nord universitet. Utvikling av 

torske-næringen går saktere enn forventet.  Vi ønsker derfor å kunne kombinere settefisk av 

torsk med stor-smolt av laks, for å få utnyttet anlegget og sikre arbeids-plasser. Vi vil med 

dette også ha et ekstra bein til å stå på om ting skulle endre seg i framtiden. 

Torsk og laks, vil ikke være i samme avdeling samtidig. Kar og transport-utstyr vil bli vasket 

og desinfisert etter hver produksjon + karantene på 14 dager tørrlagt. Det vil benyttes 

separate fiskepumper for hver art. Smittesluser er etablert og personell arbeider adskilt i 

mindre avdelinger når dette er påkrevet. Dette kan skje dersom antall i hallen overstiger 2,5 

million fisk, eller at vi har to arter i huset samtidig. Slik gjorde vi det også den tiden vi hadde 

rognkjeks og torsk. 

Inspektører fra Mattilsynet har vært på befaring der det ble orientert om planene.  

Vi har i vedlegget Hydraulisk kapasitet skissert hvordan produksjonen kan foregå dersom 

hele kapasiteten en gang i framtiden ble basert på laks. Mer sannsynlig er at det vil bli en 

kombinert produksjon torsk/laks i noen år framover.  
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